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OSNOVNA ŠKOLA A.G. MATOŠA NOVALJA 

ŠKOLSKI ODBOR 

Zeleni put 1 

53291 Novalja 

 

KLASA: 007-02/22-01/5 

URBROJ: 2125/20-03 

Novalja, 07. listopada 2022. 

 

Z A P I S N I K 

 

S 13. SJEDNICE ŠKOLSKOG ODBORA OŠ A.G. MATOŠA NOVALJA 

 

održane 06. listopada 2022. u Novalji, u zgradi matične škole, u prostoriji zbornice, s početkom u 18:30 

sati. 

 

Prisutni članovi: 

1. Ivana Kurilić, predsjednica Školskog odbora, predstavnica Osnivača 

2. Dejan Tauzer, učitelj informatike, predstavnik Učiteljskog vijeća 

3. Kristina Šegota, učiteljica matematike, predstavnica Radničkog vijeća 

4. Marija Vidušin, predstavnica Osnivača 

5. Ante Dabo, predstavnik Osnivača. 

 

Odsutni članovi: 

1. Ana Vidas, zamjenica predsjednice Školskog odbora, pedagoginja, predstavnica Učiteljskog 

vijeća  

2. Ankica Peranić, predstavnica Vijeća roditelja – najavila je telefonskim putem da će malo kasniti. 

 

Ostali: 

1. Aleksij Škunca – ravnatelj 

2. Darko Peranić – tajnik 

 

Ivana Kurilić predsjednica Školskog odbora, otvara sjednicu, pozdravlja sve nazočne, utvrđuje da je 

istoj nazočno 5 od ukupno 7 članova, čime postoji kvorum za pravovaljani rad. Utvrđuje da je u pozivu 

za ovu sjednicu predložen dnevni red od 7 točaka. Nakon toga utvrđuje da je netom prije ove sjednice 

tajnik poslao elektroničku poruku u kojoj je obavijestio članove Školskog odbora te druge osobe koje 

se pozivaju na sjednicu da je izrađeno još šest odluka koje su sazrele za odlučivanje, odnosno da je 

obavijestio članove Školskog odbora da se dnevni red može dopuniti. Čita nove točke dnevnog reda, 

predlaže da se nove točke dnevnog reda uvrste pod rednim brojem od 6. do 12., a da dosadašnja točka 

„Tekuće informacije“ postane točka pod rednim brojem 13. Nakon toga daje na glasovanje sljedeći 

izmijenjeni 

 

DNEVNI RED: 

 

1. Verifikacija zapisnika s 10. sjednice; 

2. Verifikacija zapisnika s 11. elektroničke sjednice; 

3. Verifikacija zapisnika s 12. elektroničke sjednice; 

4. Donošenje I. izmjena Financijskog plana za 2022. i projekcija plana za 2023. i 2024. godinu 

5. Donošenje Školskog kurikuluma za 2022./2023. školsku godinu; 

6. Donošenje Godišnjeg plana i programa rada za 2022./2023. školsku godinu; 

7. Prijedlog 2. izmjena Financijskog plana za 2022. s projekcijama za 2023. i 2024. godinu 

8. Odluka o odabiru kandidata na natječaju za radno mjesto učitelj tehničke kulture (1 izvršitelj) 

9. Odluka o odabiru kandidata na natječaju za radno mjesto učitelj prirode (1 izvršitelj) 

10. Odluka o odabiru kandidata na natječaju za radno mjesto učitelj talijanskog jezika (1 

izvršitelj) 
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11. Odluka o odabiru kandidata na natječaju za radno mjesto stručni suradnik edukacijsko-

rehabilitacijskog profila (1 izvršitelj) 

12. Odluka o odabiru kandidata na natječaju za radno mjesto učitelj razredne nastave (3 izvršitelja) 

13. Tekuće informacije. 

 

• dnevni red je jednoglasno prihvaćen (5 glasova „ZA“). 

 

Ad 1. Verifikacija zapisnika s 10. sjednice 

 

Predsjednica Školskog odbora obavještava članove Školskog odbora da su Zapisnik s 10. sjednice dobili 

u prilogu uz poziv na ovu sjednicu, potom pita članove imaju li kakvih dopuna ili prigovora. 

Dopuna i prigovora nije bilo te je predsjednica Školskog odbora dala na glasovanje Zapisnik s 10. 

sjednice: 

 

• Zapisnik s 10. sjednice održane 15. ožujka 2022. 

je potvrđen u cijelosti, jednoglasno (5 glasova „ZA“). 

 

Ad 2. Verifikacija zapisnika s 11. elektroničke sjednice 

 

Predsjednica Školskog odbora obavještava članove Školskog odbora da su Zapisnik s 11. elektroničke 

sjednice dobili u prilogu uz poziv na ovu sjednicu, potom pita članove imaju li kakvih dopuna ili 

prigovora. 

Dopuna i prigovora nije bilo te je predsjednica Školskog odbora dala na glasovanje Zapisnik s 11. 

elektroničke sjednice: 

 

• Zapisnik s 11. elektroničke sjednice održane 31. ožujka 2022. 

je potvrđen u cijelosti, jednoglasno (5 glasova „ZA“). 

 

Ad 3. Verifikacija zapisnika s 12. elektroničke sjednice 

 

Predsjednica Školskog odbora obavještava članove Školskog odbora da su Zapisnik s 12. elektroničke 

sjednice dobili u prilogu uz poziv na ovu sjednicu, potom pita članove imaju li kakvih dopuna ili 

prigovora. 

Dopuna i prigovora nije bilo te je predsjednica Školskog odbora dala na glasovanje Zapisnik s 12. 

elektroničke sjednice: 

 

• Zapisnik s 12. elektroničke sjednice održane 20. lipnja 2022. 

je potvrđen u cijelosti, jednoglasno (5 glasova „ZA“). 

 

Ad 4. Donošenje I. izmjena Financijskog plana za 2022. i projekcija plana za 2023. i 2024. godinu 

 

Predsjednica Školskog odbora prepušta riječ ravnatelju koji prvo pozdravlja sve nazočne. Podsjetio je 

kako ide procedura donošenja, odnosno da Školski odbor donese prijedlog koji se šalje Županijskoj 

skupštini. Rekao je da je Županijska skupštini bila online u srpnju i da se sada verificira ono što je 

Županijska skupštini donijela, a da su tu bile samo manje korekcije unutar zadanog gabarita koji se ne 

smiju probiti. Rekao je da je velika stavka u ovom planu energija, da je izmijenjena stavka zdravstveni 

pregled djelatnika te još neke manje korekcije koje je Školski odbor online potvrdio, Županijska 

skupština prihvatila i da se sada konačno donose. Rekao je da se o tome više nema puno toga za reći, 

osim da se projekcije za naredne godine ubuduće prikazuju u eurima jer će to postati službena valuta. 

Ante Dabo, predstavnik Osnivača je pitao jeli ovo točka u kojoj se donose samo 1. izmjene i je li samo 

rasprava o tome, na što mu je tajnik odgovorio da je, da se potvrđuje prijedlog koji je Školski odbor 

donio u lipnju. Potom je Ante Dabo pitao što je s prijedlogom 2. izmjena i da je razlika u financijskom 

planu skoro 2.000.000 kuna te da nije u redu da dobiju prijedlog odluke o nečem tako značajnom manje 

od tri sata prije nego li će se o tome odlučivati, odnosno da je to neozbiljno. Tajnik mu je odgovorio da 

je voditeljica računovodstva danas napravila prijedlog 2. izmjena. Ravnatelj je rekao da smjernice 
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Županije dođu malo „na knap“, a tajnik je dodao da je Županija to poslala voditeljici računovodstva 23. 

rujna, da je ona to poslala jučer-prekjučer u tajništvo te je on tada to otprilike istodobno proslijedio 

članovima Školskog odbora, potom i urudžbirao. Ante Dabo smatra da ako je Županija to poslala 23. 

rujna da je bilo dovoljno vremena da se prijedlog na vrijeme izradi. Rekao je da nije stigao proučiti 

financijski plan, o čemu se radi u toj razlici od 2.000.000 kuna te da ima i svojih obaveza. 

 

Utvrđuje se da je u 18:37 sati sjednici pristupila Ankica Peranić, predstavnica Vijeća roditelja. 

 

 

Za raspravu se više nitko nije javio te je predsjednica Školskog odbora dala na glasovanje I. izmjene 

Financijskog plana za 2022. i projekcija plana za 2023. i 2024.: 

 

• Školski odbor jednoglasno je donio (6 glasova „ZA“) 

I. izmjene Financijskog plana za 2022. i projekcija plana za 2023. i 2024. 

• Ova odluka izradit će se kao pojedinačni akt. 

 

Ad 5. Donošenje Školskog kurikuluma za 2022./2023. školsku godinu 

 

Riječ dobiva ravnatelj, objašnjava da je Školski kurikulum integralni dio Godišnjeg plana i programa, 

da se donosi svake godine za školsku godinu i da u njega spada sve ono što nije redovna nastava, 

odnosno izborna nastava, dodatna, dopunska, izvannastavne aktivnosti i drugi projekti. Rekao je da su 

Školski kurikulum dobili u materijalima te će on samo ukratko iznijeti sadržaj. Započinje s izvještajem 

za prošlu školsku godinu, nastavlja s nastavom Katoličkog vjeronauka u kojem se prošle školske godine 

nisu vršila učenička natjecanja, a tu nastavu da pohađa oko 94% učenika. Nastavio je s izbornom 

nastavom Informatike, koja je obavezna u 5. i 6. razredu, a u ostalim razredima, od 1. do 4. te u 7. i 8. 

je izborna. Nastavlja s izbornom nastavom Talijanskog jezika, rekao je da se određeni broj učenika 

ispisao s nastave te da se razmišlja da nastava Informatike od iduće školske godine krene u jutarnjem 

terminu za 7. i 8. razred, možda već i ove godine, a nastava Talijanskog jezika da bude u popodnevnom 

terminu jer negdje više od polovine razreda ne pohađa tu nastavu nego idu bez veze po školi. Smatra da 

postoji i nekvalitetna edukacija učitelja u mlađim razredima oko nastave Talijanskog jezika, a također i 

da određeni broj roditelja lobira da se ne pohađa tu nastavu. Rekao je da taj predmet ne ruši prosjek 

nikome, da se na njemu nešto nauči, a da posebno koristi učenicima koji nastavljaju obrazovanje u 

gimnaziji gdje je drugi strani jezik talijanski. Rekao je da se dodatna nastava iz Matematike provodi od 

1. do 8. razreda u matičnoj i svim područnim školama, dodatna nastava iz Hrvatskog jezika da se provodi 

od 5. do 8. razreda, spomenuo je dopunsku nastavu iz Matematike i da je najčešće dopunska od 1. do 8. 

razreda, da to pohađaju djeca kojima treba malo više angažmana te da se koriste i instrukcije da se dobije 

pozitivna ocjena. Spomenuo je aktivnosti po područnim školama, da svaka ima svoje posebnosti, da je 

uspjeh da u Metajni djeluju dva odjela jer bi trebalo da škola ima barem 12 učenika da se kreiraju dva 

odjela, no kako je ovo otočna škola, postoji određena tolerancija, spominje školu Vlašići s 5 učenika 

koja ima dva odjela. Nakon toga obavještava o prijevozu u školu Jakišnica za učenike iz Luna kojima 

prijevoz organizira Grad Novalja. Nastavlja s drugim aktivnostima – „Mjesec knjige“, „Ruksak pun 

kulture“ – posjeti glazbene ili filmske radionice, da taj projekt provodi Ministarstvo kulture, nastavlja s 

aktivnostima u predmetnoj nastavi, spominje školske izlete, da je predviđeno dosta jednodnevnih izleta, 

izvanučionička nastava, terenska nastava i da su se učenici toga zaželjeli nakon vremena pandemije. Od 

višednevnih izleta je izdvojio posjet Vukovaru za učenike 8-ih razreda od 7. do 9. svibnja, te je naglasio 

da Škola sama ne bira termin tog izleta. Rekao je i da su učenici 4-ih razreda planirali dvodnevni izlet 

za zaključni razred. Rekao je da postoje poteškoće u dobivanju agencija, da je sve poskupilo. Od 

izvannastavnih aktivnosti spominje nogometni klub, da ga pohađa oko 80-ak djece, odbojkaški klub 

ženski u koji je uključen veći broj učenica starijih razreda, nastavlja s nabrajanjem ostalih 

izvannastavnih aktivnosti – Sportsko-ribolovno društvo Luc, DVD Novalja, Područna glazbena škola 

Iva Kuprešak koju Grad sufinancira s 600 kuna po polazniku, Tae-kwon-doo klub koji godinama 

kvalitetno i organizirano radi i postiže rezultat, Plesna skupina KISSA koja ponovno djeluje od kad su 

se mjere oslobodile, župni vjeronauk za prvopričesnike i krizmanike. Nastavio je s izvannastavnim 

aktivnostima dramske i pjevačke skupine, „mali znanstvenici“, kreativna radionica, dramsko-scenska 

skupina, domaćinstvo u koje se uključuju područne škole, „mladi informatičari“, odbojka, sportski klub, 
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građanski odgoj i obrazovanje u sklopu sata razrednika su neke županije uvele kao dodatni predmet, ali 

ga Ličko-senjska županije nije uvela. Rekao je da je u planu i osnivanje školske zadruge, kreativna 

radionica za Božić, a proizvodi bi se prodavali za humanitarnu svrhu, to bi djecu učilo pozitivnim 

vrijednostima da ne očekuju samo što će dobiti, nego i to što mogu dati. Nastavio je s poklonima za sv. 

Nikolu za mlađe razrede. 

Predsjednica Školskog odbora je otvorila raspravu, a ravnatelj je rekao da je Školski kurikulum već bio 

obrazlagan na Učiteljskom vijeću i Vijeću roditelja. Pohvalio je široku mogućnost izbora koju djeca 

imaju u sudjelovanju u aktivnostima. 

 

Za raspravu se više nitko nije javio te je predsjednica Školskog odbora dala na glasovanje prijedlog da 

se donese Školski kurikulum za 2022./2023. školsku godinu: 

 

• Školski odbor jednoglasno je donio (6 glasova „ZA“) 

Školski kurikulum za 2022./2023. školsku godinu. 

• Ova odluka izradit će se kao pojedinačni akt. 

 

Ad 6. Donošenje Godišnjeg plana i programa rada za 2022./2023. školsku godinu 

 

Riječ ima ravnatelj, objašnjava da su mailom dobili prijedlog Godišnjeg plana i programa, ali da je bilo 

problema s mailom. Rekao je da je prijedlog Godišnjeg plana i programa dobio suglasnost Učiteljskog 

vijeća i Vijeća roditelja te da će on istaknuti neke stvari za koje misli da su zanimljive i da je to potrebno. 

Rekao je da je broj djece na početku školske godine 350, da su 24 razredna odjela što je ukupno 1 manje, 

da se Metajnu uspjelo dobiti, da je tamo 9 učenika, da su Zubovići prošli, da Kolan ima čiste razredne 

odjele. Rekao je za podatke o učiteljima da su to osobni podaci. Rekao je da se pretežno izvodi stručna 

nastava, a da bi sve više moglo biti nestručne nastave jer nema učitelja na tržištu. Rekao je da ima 42 

učitelja, od kojih je određeni broj na nepuno radno vrijeme, od kojih su većina vjeroučitelji. Rekao je 

da ima 5 pomoćnika u nastavi, da se 2 puta raspisivao natječaj za ovo radno mjesto i da je sada 

popunjeno. Izrazio je nezadovoljstvo da su pomoćnici u nastavi nakon završetka školske godine bez 

radnog odnosa i da imaju malu plaću, a da tako nije u razvijenim zemljama. Nastavio je sa sadržajem 

rada Škole, redovna nastava po nastavnom planu i programu, o izbornoj nastavi da je već bilo riječi, 

dodatna, dopunska,  primjereni oblici školovanja učenika s teškoćama u razvoju, da postoji 7 učenika 

koji se školuju po redovnom programu uz prilagodbu sadržaja te da postoje 17 učenika koji su u 

redovitom programu uz individualizirane postupke, a jedan učenik ima posebni program uz 

individualizirane postupke, sve zajedno da ih je 25. Nastavio je s fondom školske knjižnice u kojem ima 

oko 6000 knjiga, da se svake godine nastoji nabaviti određeni fond za lektire, da se mora nabaviti po 25 

naslova i da naizmjenice rade „a“ i „b“ razredi. Za zdravstveni odgoj i zdravstvenu zaštita učenika rekao 

je da ga vodi Zavod za javno zdravstvo Ličko-senjske županije, da se odvija pretežito u Domu zdravlja 

Novalja i da nije baš primjereno da se odvija u školi kao što je ranije znalo biti. Rekao je da učenika 

putnika ima 114, od ukupno 350, a tajnik ga je ispravio te rekao da ih sada ima 116 jer je danas podnesen 

novi zahtjev. Ravnatelj je rekao da je školska marenda poskupila, da je takvo stanje na tržištu, da se 

godinama nije podizala cijena. Rekao je da djeca nisu baš ljubitelji zdrave prehrane, već da više vole 

brzu hranu. Za produženi boravak učenika je rekao da je to novina, da u ovoj školskoj godini to Škola 

planira, da se dobila suglasnost Osnivača, da je zatražena suglasnost Ministarstva i kad se ona dobije će 

se pristupiti osnivanju produženog boravka, da su anketirani svi učenici mlađih razreda u matičnoj školi, 

njih oko stotinu, da je Grad izmijenio proračun i osigurao sredstva. Rekao je da postoji stručno osoblje, 

da postoji program, da postoji prostor, da bi topli obrok osigurao Dječji vrtić, da je kontaktirao 

ravnateljicu Sandru Karavanić. Predsjednica Školskog odbora (op.a. koja je i članica Upravnog vijeća 

dječjeg vrtića Carić) mu je rekla da se za sada o tome nije pričalo na Upravnom vijeću. Ravnatelj je 

rekao da se za sada javilo 10 učenika. Rekao je da je produženi boravak namijenjen učenicima čiji 

roditelji rade, a da bi prihvat učenika mogao biti do 9 sati ujutro. Rekao je i da je gradonačelnik prilikom 

jučerašnjeg posjeta Školi rekao te i njemu samom da je potvrđeno da su ušli u program 50 škola koje će 

aplicirati kad Vlada objavi natječaj i da su odobrena sredstva Europskih fondova, u visini od oko 

milijardu i šesto i nešto milijuna eura za program izgradnje-dogradnje-rekonstrukcije škola za 

cjelodnevnu nastavu, no da Europa traži decidirane rokove i transparentno trošenje. Rekao je da je do 

sada 11 učenika tražilo financiranje školske prehrane. Rekao je da postoji ideja da učenici ove Škole 
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posjećuju školu u Kuterevom, da se ta škola uredi, da su učenici s tog područja bili ovo ljeto učili plivanje 

ovdje u Novalji i da su bili smješteni u Školi. Rekao je da se i dalje preporuča pranje ruku iako su 

popustile epidemiološke mjere. Rekao je da sada postoji praksa da učenici spremaju mobitele prilikom 

ulaska u učionicu, ali da zakon tu nije jasan, da su pedagoške mjere bile lani najčešće donošene zbog 

neovlaštenog korištenja mobitela. Spomenuo je obilježavanje Dana škole i drugih značajnijih datuma, 

rekao je da postoji inicijativa međuškolskih susreta svih škola u Hrvatskoj koje nose ime Antuna 

Gustava Matoša, da je to inicijativa škole iz Zagreba, da ih u Hrvatskoj postoji 5 – Čačinci, Novalja, 

Tovarnik, Vinkovci i Zagreb. Rekao je da je program suradnje ugrađen u Školski kurikulum, da je to 

načelna, ali dobra suradnja, da se iduće godine navršava 150 godina od rođenja Antuna Gustava Matoša 

(1873.). Spomenuo je i druge značajne dane – Dan sjećanja na Vukovar, sv. Katarina – zaštitnica župe, 

sv. Nikola i podjela darova u maloj dvorani, Dan sjećanja na holokaust, Dan planeta Zemlje. Rekao je 

da je suradnja s roditeljima dobra, da svaki učitelj ima 1 školski sat tjedno za primanje roditelja, uz 

redovne roditeljske sastanke. Nastavio je sa smotrama i natjecanjima, rekao je da su postignuti zapaženi 

rezultati u prošloj godini. Zatim je govorio o stručnom usavršavanju nastavnika i stručnih suradnika pa 

je rekao da je ono permanentno, da su tri pripravnika u Školi, Petra Kurilić, Samanta Kopilaš i Lucija 

Peranić koja je započela ove godine kao volonter, a vrši edukaciju hrvatskog jezika učenicima iz 

Ukrajine kojima je Škola dužna osigurati edukaciju hrvatskog jezika u trajanju od 70 nastavnih sati kako 

bi mogli pratiti nastavu. Prešao je potom na opremanje, rekao je da je u Kolanu ovog ljeta Općina 

darovala interaktivni ekran koji je u jednoj učionici, Dejan ga je osposobio i on je u funkciji. Spomenuo 

je izvedbeni nastavni plan razrednih odjela po predmetima te da je poznat broj sati po predmetu, da su 

djeca od 1. do 4. razreda opterećena uvođenjem nastavnog predmeta Informatika, da im je teško 

koncentrirati se, da se priča o rasterećenju gradiva i satnice, a da se samo dodaje, da 7. i 8. razredi imaju 

33 sata bez dodatne, dopunske nastave i izvannastavnih aktivnosti, da je to svaki dan gotovo 7 školskih 

sata. Nastavio je s godišnjim kalendarom, da je nastava započela 5. rujna, da polugodište završava 23. 

prosinca, da je prvi dio zimskih praznika od 24. prosinca do 8. siječnja, drugi dio da je zadnji tjedan u 

veljači, da su proljetni praznici od 6. travnja do 15. travanja, odnosno Veliki četvrtak, petak pa cijeli 

tjedan iza Uskrsa te da nastava završava 21. lipnja. Rekao je da je ukupno na raspolaganju 179 nastavnih 

dana. Obavijestio je da 8. razredi imaju nacionalne ispite što je tip vrednovanja koje pišu svi učenici u 

isto vrijeme, a postignuće neće utjecati na zaključnu ocjenu, niti će se uzimati u obzir kao kriterij za upis 

u srednje škole, već će biti iskazano u rubrici bilješke s brojem bodova i postotkom riješenosti i da će se 

više znati krajem studenog, odnosno da će se objaviti koji se ishodi trebaju usvojiti kako bi učitelji mogli 

planirati realizaciju pisanja nacionalnih ispita, a da se predlaže da se u vrijeme pisanja ne planiraju druge 

pisane provjere, otprilike da će biti u ožujku. Kristina Šegota se na to dovezala da su trebali te ishode 

objaviti na početku školske godine, pošto različiti udžbenici različito obrađuju gradivo, odnosno neki 

da počinju s geometrijom, a da drugi s tim počinju tek kasnije. Ravnatelj je pročitao uputu da je cilj 

ispita dobivanje objektivnih povratnih informacija kako bi se dobila realna slika učeničkih postignuća 

pojedinačno, na razini škole i na nacionalnoj razini. Rekao je da se tijekom ljeta nabavilo dva klima 

uređaja, jer da jedino učionica glazbenog nije imala klimu. Osvrnuo se i na zdravstveni pregled 

djelatnika, rekao je da je osiguran pregled za 10 djelatnika u okviru novog ugovora. 

 

Predsjednica Školskog odbora je otvorila raspravu, ali se za raspravu više nitko nije javio te je 

predsjednica Školskog odbora dala na glasovanje prijedlog da se donese Godišnji plan i program rada 

za 2022./2023. školsku godinu: 

 

• Školski odbor jednoglasno je donio (6 glasova „ZA“) 

Godišnji plan i program rada za 2022./2023. školsku godinu. 

• Ova odluka izradit će se kao pojedinačni akt. 

 

Ad 7. Donošenje Prijedloga 2. izmjena Financijskog plana za 2022. s projekcijama za 2023. i 2024. 

godinu 

 

Riječ dobiva ravnatelj, kaže da je na mjestu primjedba Ante Daba o kratkom vremenu za pregled 

materijala ove točke. Rekao je da je sve što se planira u zadanim veličinama, da su tu stavke energija i 

prijevoz kao najveće stavke, ali da što donese Školski odbor da će Skupština donijeti svoje. Rekao je da 

se pokušalo planirati i kapitalne projekte, da velika sportska dvorana nema (op.a. grijanu vodu), ali da 
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to nije iskazano kroz kapitalna ulaganja jer ne postoji cijeli troškovnik, no da se planira to napraviti ako 

bude moguće od 35.000 kuna koje su ostali u 1. Proračunu županije u kojem su bila osigurana sredstva 

za dokumentaciju za izmjene i dopune građevinske dozvole. Rekao je da su sve stavke uglavnom 

sugestivne, a za projekciju plana za 2022. da se svaki dan mijenjaju, da se nešto mora donijeti i da će se 

vidjeti što će reći Skupština, koja će biti negdje do 20. listopada po njegovim informacijama. Rekao je 

da on nije opterećen nekakvim brojkama i razmišljanjima, jer su limitirani bez obzira na sve što se kaže 

na Školskom odboru, ponovio je da je prijevoz definiran po ovoj cijeni do kraja kalendarske godine, da 

su u tijeku pregovori za iduću kalendarsku godinu, da ga Županija donosi na godišnjoj razini a da Škola 

funkcionira na školskoj razini, dalje kaže za sezonsko korištenje energije da su u nekim mjesecima vrlo 

mali iznosi, tako da je u planu za 2022. prihoda ukupno 12 milijuna kuna, da projekcije za naredne dvije 

godine ostaju na istim veličinama, da se cijene sada iskazuju u eurima. Rekao je da što god da se stavi, 

da su predložene veličine vraćene, da je predviđeno ne 316.000 kuna za energiju nego 400.000 kuna, ali 

da su rekli da vrate u isto stanje pa da će se vidjeti. Ponovio je da stoji primjedba Ante Daba za dostavom 

prijedloga i materijala neposredno prije sjednice, ali da na kraju Skupština donosi prema 

decentraliziranim sredstvima od države. Pozvao je članove da postave pitanja da se prokomentiraju 

zajedno. Nabrojao je potom zdravstveni pregled, unutarnje poslovanje koje čine nekakve usluge, 

intelektualne usluge, prijevoz u visini 578.000 kuna, kapitalne stavke, a da su projekcije samo nominalno 

formalne, jer je teško predvidjeti što će se događati, kakve će biti cijene, iako Vlada obećava da ima 

dovoljno plina i energije, no da se planira postavljanje solarnih panela za energiju. Ante Dabo je rekao 

da je to za sada još u začecima tek, da se razgovaralo s nekom firmom koja na kraju nije poslala svoju 

ponudu, da je od tada prošlo više od tri mjeseca. Ravnatelj je rekao da neke škole to proizvode. Dejan 

Tauzer je pitao na čiju inicijativu je to pokrenuto, a odgovorio mu je Ante Dabo da je došla ponuda 

jedne firme da se na krovne plohe gradskih objekata postave solarni paneli o njihovom trošku, da bi 20-

25% energije išlo Gradu, a ostalih 75-80% bi išlo toj firmi za otplatu. To da bi tako funkcioniralo 20-ak 

godina, a nakon toga bi paneli postali gradski. Rekao je da ništa službeno nije došlo, a govori se o 

postavljanju na površinama svih zgrada mjesnih odbora, škola, gradske dvorane, policije, Grada, Muzeja 

i svih objekata u vlasništvu Grada, no ponovio je da službeno od njih ništa nije došlo. Ravnatelj je rekao 

da je ta inicijativa korisna i dobra, a Ante Dabo je rekao da troškova ne bi bilo, nego samo prihodi, da 

možda 20-25% ne zvuči kao neki veliki prihod, ali da ne bi postojala briga oko održavanja ičega. Dejan 

Tauzer ga je pitao koliki je to udio u ukupnoj školskoj potrošnji, a ravnatelj je rekao da se matična škola 

ne grije na struju i da potrošnja nije velika, već se uglavnom svodi na rasvjetu, ali da se u područnim 

školama grije na taj način, što ovisi i o broju odjela. Rekao je da su u velikoj dvorani rasvjetna tijela 

velika i da ne treba paliti sva svjetla. Rekao je da vlastiti i ekološki izvor energije sigurno dugoročno 

znači nešto te da ga Ministarstvo potiče. Pozvao je da mu se postave pitanja, da je on govorio samo na 

načelnoj razini, da se mora uputiti neki prijedlog, da će Županijska skupština donijeti kako donese i da 

će se ponovno vratiti na Školski odbor. 

Dejan Tauzer je rekao da bi bio sretan da se ovako izvrši ovaj Plan, jer da vidi prvu stavku koja raste za 

2.000.000 kuna te da je vidljiv rashod za zaposlene, da je stavka prvotno bila 7.700.000 kuna, a u novom 

prijedlogu je 9.800.000 kuna i da je to ta razlika od 2 milijuna i nešto, da bi on volio da se to izvrši da 

zaposlenici dobiju 20% razlike na plaći. Ravnatelj je rekao da su u tijeku pregovori Vlade i sindikata, 

da postoje neke naznake, da ima neke informacije iz udruge ravnatelja, da sindikati traže oko 8 ili 10%, 

a da Vlada nudi 5, da ne zna gdje će se naći. Dejan Tauzer je rekao da ima još jednu primjedbu da se 

kupi uredska stolica, ali da uredska stolica spada u kapitalne projekte, pod uredskom opremom za koje 

je planirano 0,00 kuna te moli da se od neke druge stavke unutar plana prebaci 1.000 kuna na tu stavku 

jer je to kapitalna investicija. Ravnatelj mu je rekao da je ta potreba stavljena u sitni inventar. Obavijestio 

je da postoji problem županijskih natjecanja jer je Škola morala unajmiti kombi-autobus za prijevoz 

učenika, kad se planiralo onda natjecanja zbog pandemije nije bilo, ali su počela od trećeg mjeseca kad 

su mjere popustile, no da nije bilo predviđeno, on da se čuo sa šeficom računovodstva, da mu je rekla 

da će se nešto naći, da je on njoj rekao da već nađu nešto jer da Antoniotours već zove jer se nije riješilo, 

a da se ti troškovi mogu pokriti samo iz stavke prijevoza, a ne iz neke druge stavke. Predsjednica 

Školskog odbora je na temu prijevoza postavila pitanje prijevoza Lun-Jakišnica te prijevoz Kustići-

Zubovići, da kad je to započelo da su se ona i Marija Vidušin time bavili, da je bio upućen dopis o broju 

djece te postoji li mogućnost da se taj prijevoz pokrije iz naknade koju Arriva dobiva za prijevoz 

učenika, pošto u Zakonu stoji da je Osnivač dužan osigurati prijevoz učenicima od 1. do 4. razreda 

ukoliko je škola udaljena više od 3 km od mjesta stanovanja, što je slučaj, pa se pita zbog čega to 
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Županija ne želi preuzeti u financiranje. Ravnatelj je odgovorio da autobus iz Luna kreće u 7:00 sati, ali 

da majke od te djece govore da je to njima prerano, da nemaju što raditi od 7:10 ili 7:15 do 8:00 sati te 

su zato zvale da će upisati djecu na Rab. Ravnatelj je tim majkama rekao da će vidjeti s 

gradonačelnikom, da je to preuzeo Danijel Šegota, da je dao račun na 300 kuna dnevno, jer izgubi cijeli 

dan, a ovo sve je zato jer su roditelji postali prekomotni. Za povratak je rekao da linija kreće u 13:10 za 

Staru Novalju i Lun, da taj autobus u Jakišnicu dolazi u 13:30, a da su djeca već gotova u 11:30. Rekao 

je da postoji vlastiti prijevoz, ali da jedna i druga majka učenika rade i da one to ne mogu obaviti. 

Predsjednica Školskog odbora je rekla da je to jasno, ali da učenici nemaju prijevoz jer ako čekaju 3 sata 

svaki dan, ne može se govoriti da imaju prijevoz te da to nije adekvatno. Ravnatelj je rekao da je jutarnji 

prijevoz u 7:00 sati adekvatan, no da ga roditelji nisu željeli prihvatiti, na što se predsjednica Školskog 

odbora složila da se može reći da je taj prijevoz adekvatan, ali da bi trebalo zajednički ići prema Županiji, 

da se oni potrude i da oni to isfinanciraju, i zakon da im kaže da su obvezni. Ravnatelj je rekao da ih je 

kontaktirao i da su mu oni rekli da učenici imaju prijevoz te je njihova rasprava tu završila. Za relaciju 

Kustići-Zubovići je rekao da se na ovaj način ide jer autobus ne može ići u Dražicu. Rekao je da autobus 

ide u 7:10 prema Metajni, i da je škola na nekoj lokaciji uz cestu da bi onda učenici mogli ići njime, ali 

od ceste do Dražice je dosta, da su svakakvi uvjeti i mala djeca, da su roditelji poslali inicijativu prema 

Gradu još prije. Predsjednica Školskog odbora je rekla da bi trebalo vidjeti sa Županijom i s 

Prijevoznikom da oni te stvari isfinanciraju jer su oni obveznici. Ravnatelj je rekao da će Škola uputiti 

još jedanput službeni dopis za troškove prijevoza, da postoji mogućnost i vlastitog prijevoza koji se 

koristio prošle godine. Rekao je da je i problem što učenike nitko ne bi dočekao u Jakišnici u slučaju da 

oni dođu postojećom linijom. Dejan Tauzer je rekao da je izvor svih problema monopolistički nastup 

Prijevoznika, jer da se samo jedan Prijevoznike izabire iz godine u godinu. Ravnatelj mu je odgovorio 

da Županija raspiše javni natječaj. Predsjednica Školskog odbora je rekla da treba razgovarati sa 

Županijom jer oni možda ne poznaju ovdašnje prilike, jer prilikom kretanja u javnu nabavu trebali bi 

postaviti uvjet da se relacija Kustići -Zubovići obavlja s minibusom ili kombijem jer drugačije ne može, 

onda oni koji nemaju takav autobus ne udovoljavaju tim uvjetima natječaja, a imaju takav kombi-

minibus. Rekla je da s Autotransom postoji problem na široj razini, i međumjesnog i međugradskog 

prijevoza. Ravnatelj je rekao da Prijevoznik računa svaki dan da se prijeđe oko 320 km, jer polazak na 

Lun i nazad računaju po 40 km, a da cijena u ovom ugovoru košta 6,50 kuna po km, a za neke destinacije 

samo 3,50 kuna po km, odnosno da je ovo daleko najskuplja destinacija od svih u Županiji, ali da to 

dogovaraju dužnosnici Županije, a ne Škole. Rekao je da postoji i zahtjev roditelja predmetne nastave 

iz pravca Barbati, gdje se žale da im djeca previše čekaju što da je on proslijedio Županiji da vidi postoji 

li mogućnost, da je kontaktirao i voditelja koji koordinira rad Prijevoznika i koji mu je rekao da oni 

nemaju četvrti autobus koji bi vozio od 13:00 do 14:00 sati. Dejan Tauzer je rekao da se i to može srediti, 

da postoje kooperanti i može se makar na taj način riješiti. Ravnatelj je rekao da učenici s Barbata dolaze 

neposredno prije nastave, da im nastava završi u 13:05 sati, a da im autobus dođe u 14:00 sati, a 

predsjednica Školskog odbora ga je ispravila i rekla da dođe u 14:20 sati. Ravnatelj je rekao da kako 

koji dan, da je Prijevoznik stavio da dođe u 13:45, ali da on vidi da bude u 14:00, a predsjednica Školskog 

odbora je rekla da joj je dijete neki dan došlo u 14:45. Ravnatelj je rekao da bi oni trebali uzeti nekog 

kooperanta, npr. Sito, koji će njima učenike u 13:05 voziti kućama. Predsjednica Školskog odbora je 

rekla da bi bilo u redu da se bar drže voznog reda, a ravnatelj je rekao da on vidi da se ne drže. Ravnatelj 

je rekao da Općina Kolan plaća jedan kombi za učenike na relaciji Kolan-Mandre, zbog toga jer učenici 

čekaju i roditelji su uspjeli dogovoriti da Općina preuzme na sebe tu jednu liniju. Ravnatelj je predložio 

da se uputi jedan dopis da se osigura kvalitetan prijevoz na relaciji Lun-Jakišnica te Kustići-Zubovići. 

Predsjednica Školskog odbora je rekla da je linija Kustići-Zubovići ugrađena u međumjesni prijevoz i 

da to Gradu poskupljuje ugovor te da ne bi to bio problem da grad financira ono što treba za djecu, ali 

ako je to obaveza Županije onda bi Grad mogao na drugi način raspolagati tim novcem. Ravnatelj je 

rekao da linija Kustići-Zubovići nije dulja od 3 km, da se može osigurati prijevoz, ali da je udaljenost 

oko 2 km. Smatra da bi Županija trebala povećati stavke za prijevoz te je rekao da će se poslati dopis u 

formi zaključka Školskog odbora i ravnatelja s namjerom poboljšanja uvjeta prijevoza za područje, te 

točno elaborirati relaciju Lun-Jakišnica – dolazak i odlazak, da je to neadekvatno, Kustići-Zubovići – 

dolazak i odlazak te da se stavi i povratak na relaciji prema Metajni, ako se svi slažu oko toga. 

 

Za raspravu se više nitko nije javio te je predsjednica Školskog odbora dala na glasovanje donošenje 

Prijedloga 2. izmjena Financijskog plana za 2022. s projekcijama za 2023. i 2024. godinu: 
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• Školski odbor jednoglasno je donio (6 glasova „ZA“) 

Prijedlog 2. izmjena Financijskog plana za 2022. s projekcijama za 2023. i 2024. godinu. 

• Ova odluka izradit će se kao pojedinačni akt. 

 

Ad 8. Odluka o odabiru kandidata na natječaju za radno mjesto učitelj tehničke kulture (1 izvršitelj) 

 

Riječ dobiva tajnik, objašnjava da Školski odbor daje suglasnost na odluku o odabiru kandidata na 

natječaju za radno mjesto učitelj tehničke kulture, da je ravnatelj donio odluku da se u postupku 

zapošljavanja na radno mjesto učitelj tehničke kulture na neodređeno nepuno radno vrijeme (20 sati 

tjedno) neće se provoditi vrednovanje kandidata, da se za izvršitelja radnog mjesta odabire se Ksenija 

Datković te je pozvao Školski odbor da izda suglasnost za sklapanje ugovora o radu sa Ksenijom 

Datković, a nju poziva da nakon dobivene suglasnosti, sa Školom sklopi ugovor o radu. Objašnjava da 

je tražen jedan izvršitelj na neodređeno nepuno radno vrijeme (20 sati tjedno), da su se javile dvije 

kandidatkinje, Petra Kurilić i Ksenija Datković, s time da je Ksenija Datković profesor politehnike i 

ispunjava uvjet potrebne vrste i razine obrazovanja, da je ravnatelj stoga odlučio da se neće provoditi 

vrednovanje kandidata kako bi se ubrzao proces, jer to sada nije potrebno, nego je odlučio da odabere 

jedinu kandidatkinju koja ispunjava opće i posebne uvjete za zapošljavanje na ovom radnom mjestu, 

pozvao je Školski odbor da njoj izda suglasnost, a da će njoj nakon suglasnost ponuditi da sklopi ugovor 

o radu. 

Dejan Tauzer je pitao da se malo detaljnije raspravi o kandidatkinji te je riječ dobio ravnatelj. Rekao je 

da je na kraju prošle školske godine učiteljica Medina Bračković otišla u mirovinu, da je on zaposlio 

Petru Kurilić na 60 dana zbog hitnoće, da se dobila suglasnost Županije da nema kadrovskih viškova te 

je raspisan natječaj. Rekao je da se na natječaj javila Ksenija Datković, ona da radi u jednoj školi u 

blizini Zagreba, da je porijeklom iz Metajne, 1965. godište, da je završila građevinski fakultet kao 

prvostupnik i politehniku te da je stručna za Tehničku kulturu, a nije za Fiziku. Rekao je da mora dobiti 

potvrdu od svog fakulteta da joj se ti kolegiji iz fizike koje je slušala priznaju kao ekvivalent 55 ECTS 

bodova, ali ona to još nema i nije priložila. Kod natječaja za fiziku, ona nije dokazala da je stručna, jer 

se Ksenija Datković javila i na taj natječaj. Rekao je da je isti slučaj bio i sa Medinom koja puno godina 

nije mogla biti zaposlena na neodređeno vrijeme dok iz Zenice nije dobila dokaz da je završila taj 

ekvivalent 55 SCTS bodova. Nastavio je tajnik te je precizirao da se radilo o Mašinskom fakultetu u 

Zenici i da je proces trajao oko dvije godine od donošenja pravilnika do donošenja potvrde da je Medina 

završila tih 55 ECTS bodova. Ravnatelj je rekao da je kontaktirao s Ksenijom Datković i da je ona učitelj 

savjetnik, što je najviši stupanj koji može steći učitelj, da ima preko 30 godina iskustva, da ima kuću u 

Metajni te bi se sad vratila ovdje, ali se mora vidjeti što će biti s Fizikom jer nije dokazala da je stručna 

u tom dijelu. Tajnik je rekao da se nju može uzeti, ali ne bez vrednovanja jer postoje dva kandidata koja 

nisu stručna. Ravnatelj je rekao da će se postupak za Fiziku završiti negdje tijekom listopada, a da je 

znao da je zainteresirana da bi s njom i prije razgovarao, jer jednostavno nije znao da je ona 

zainteresirana. Rekao je da u Novalji zna dva profesora fizike koji nisu zainteresirani za rad ovdje, 

Katarinu Škunca koja radi u Zagrebu i Samaržiju koja radi u nekom institutu gdje ima bolji status i 

položaj s barem duplo boljom plaćom. 

Marija Vidušin je pitala tko je drugi kandidat za Fiziku, a tajnik joj je rekao da je to Ante Knežević, ali 

da ova rasprava sada ne spada pod ovom točkom, da predmet jeste učitelj tehničke kulture i fizike, ali 

da su to dva radna mjesta, da je Medina bila učitelj tehničke kulture i fizike i da je dala zahtjev za odlazak 

u mirovinu te je Škola nakon toga raspisala dva natječaja, pola radnog vremena za učitelja tehničke 

kulture te pola radnog vremena za učitelja fizike. Rekao je da je ravnatelj na početku školske godine 

sklopio ugovor o radu s Antom Kneževićem, ugovor o radu do 60 dana, a s Petrom Kurilić ugovor o 

radu do 60 dana za učitelja tehničke kulture, odnosno do donošenja odluke na natječaju a najduže do 60 

dana. Ravnatelj je rekao da u Pagu jedan učitelj predaje u osnovnoj Tehničku kulturu, a u srednjoj školi 

Fiziku. Rekao je da on za kandidatkinju nije znao i da bi sigurno pričao s njoj da je znao da je 

zainteresirana. Rekao je da Škola mora provesti vrednovanje po pravilniku jer postoje dva kandidata 

koja nisu stručna za Fiziku. Tajnik je rekao da je ona stručna za Tehničku kulturu jer jedina ima uvjete 

potrebne vrste i razine obrazovanja. Pitala je Marija Vidušin koliko traje procedura dobivanja potvrde 

od fakulteta, s obzirom da je politehnika dosta bliska fizici, na što joj je ravnatelj rekao da to zavisi od 

fakulteta do fakulteta. Tajnik je rekao da je ona zapravo inženjer građevinarstva VI. stupanja, a nakon 
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toga je završila 1998. politehniku, negdje 80-ih da je završila pedagoške kompetencije. Marija Vidušin 

je pitala što je kandidatkinja navela u životopisu o poslovima koje je prije radila, a tajnik joj je odgovorio 

da je navela Tehničku kulturu, Matematiku, Informatiku i Fiziku. Marija Vidušin je rekla potom da je 

dok je ona studirala na filozofskom fakultetu bila osoba koja je predavala Fiziku, a završila je 

politehniku. Ravnatelj je rekao da je nekadašnji učitelj Vlatko Teklić završio politehniku te nije mogao 

biti stručan za Fiziku. Marija Vidušin je pitala ima li drugi kandidat ikakvog iskustva u Fizici, a tajnik 

joj je rekao da ima unatoč tome što je on po struci učitelj filozofije i povijesti. Ravnatelj je rekao da zato 

postoji Pravilnik o načinu i postupku zapošljavanja u OŠ A.G. Matoša, da će se imenovati povjerenstvo, 

da postoji pisana i usmena provjera te da se onda takav prijedlog dostavi ravnatelju na odlučivanje. 

Rekao je da ukoliko se ne dokaže da je Ksenija Datković stručna, da ju se ne može zaposliti na više od 

5 mjeseci. Kristina Šegota je rekla da se sada ionako o Fizici i ne raspravlja nego se odlučuje na natječaju 

za učitelja tehničke kulture, o čemu se složila i predsjednica Školskog odbora, koja je dodala da 

kandidatkinju ne pozna osobno, ali da ju je vidjela na televiziji, da je čula da se radi o stručnoj osobi i 

da je predavala Fiziku te da bi bilo šteta izgubiti ovakvu osobu jer je teško da će ona doći samo na pola 

radnog vremena. Ravnatelj je rekao da se ne prejudicira nikakva odluka o tome tko će biti odabran na 

natječaju za radno mjesto učitelj fizike. Tajnik je pročitao što se traži na natječaju za radno mjesto učitelj 

fizike odnosno poznavanje hrvatskog jezika i latiničnog pisma te stručno-pedagoške i metodičke 

kompetencije, a da su pravni i drugi izvori za pripremu Zakon o odgoju i obrazovanju u osnovnoj i 

srednjoj školi i to dijelovi koji se odnosi na osnovne škole, Pravilnik o načinima, postupcima i 

elementima vrednovanja učenika u osnovnoj i srednjoj školi, također dijelovi koji se odnosi na osnovne 

škole, Odluka o donošenju kurikuluma za nastavni predmet Fizike za osnovne škole i gimnazije u 

Republici Hrvatskoj, isto dijelovi koji se odnosi na osnovne škole te Hrvatski pravopis. Rekao je da su 

imenovana tri učitelja, Ksenija Smolić učiteljica matematike koja je najbliže ovom radnom mjestu jer 

nema stručne osobe iz Fizike koja bi bila u stručnom povjerenstvu da može stručno provjeriti kandidate. 

Marija Vidušin je pitala da li se od svega toga negdje traži znanje fizike, te joj je ponovljeno da će 

provjera biti među ostalim i iz Odluke o donošenju kurikuluma za nastavni predmet Fizike. Ravnatelj je 

podsjetio da članovi Školskog odbora ne mogu biti u povjerenstvu koje će provoditi vrednovanje. Marija 

Vidušin se zapitala koliki je udio stručnog znanja iz fizike u odnosu na primjerice poznavanje hrvatskog 

jezika, a tajnik joj je rekao da je uvjet za zasnivanje radnog odnosa u školi poznavanje hrvatskog jezika 

te određeno obrazovanja za svoj predmet. Marija Vidušin se zapitala je li taj uvjet veći od poznavanja 

fizike, tajnik joj je odgovorio da se podjednako mora znati hrvatski jezik koliko i fizika, na što je ona 

odgovorila da sumnja jer da misli da je fizika važnija. Tajnik je rekao da je ova kandidatkinja sigurno 

dobra, ali da ju se ne može uzeti bez vrednovanja za fiziku i da je u tome stvar te da bi se moralo provesti 

vrednovanje makar da je drugi kandidat završio ruski jezik ili nešto slično tome, a da nije stručan iz 

fizike. 

 

Za raspravu se više nitko nije javio te je predsjednica Školskog odbora dala na glasovanje davanje 

suglasnosti na Odluku o odabiru kandidata na natječaju za radno mjesto učitelj tehničke kulture: 

 

• Školski odbor jednoglasno je (6 glasova „ZA“) dao 

prethodnu suglasnost da se na radno mjesto učitelj tehničke kulture, na neodređeno nepuno 

radno vrijeme (20 sati tjedno) zaposli Ksenija Datković. 

• Ova odluka izradit će se kao pojedinačni akt. 

 

Ad 9. Odluka o odabiru kandidata na natječaju za radno mjesto učitelj prirode (1 izvršitelj) 

 

Riječ dobiva tajnik te podnosi izvještaj da se na radno mjesto učitelj prirode na određeno nepuno radno 

vrijeme (12 sati tjedno)  javila samo jedna kandidatkinja, Petra Kurilić, koja se zaposlila od početka 

školske godine, da je prije toga na tom radnom mjestu bila Andrea Borović koja je otišla na bolovanje i 

na rodiljni dopust. rekao je da je Petra Kurilić nestručna te se stoga može zaposliti najduže na 5 mjeseci, 

ravnatelj da je odlučio da se neće provoditi vrednovanje jer se radi o jednoj kandidatkinji te stoga nije 

potrebno vrednovati ju. Ponovio je da kandidatkinja nije stručna i da ju se može zaposliti na najviše 5 

mjeseci, a u tom roku se mora ponoviti natječaj. 

Ravnatelj je rekao da se ovo događa jer postoji 9 razrednih odjela u predmetnoj nastavi, a to je ukupno 

25-26 školskih sati te učiteljica Nevenka Gligora ne može pokriti cijelu Prirodu, Biologiju i Kemiju, on 
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da je pitao učiteljicu Nevenku da procijeni gdje bi mogla biti najmanja šteta zbog mogućeg nestručnog 

izvođenja nastave, a ona mu je rekla da u 6-im razredima, a ove godine ih ima tri razredna odjela. Budući 

da se ona jedina javila, zaključio je da nema potrebe za provođenjem vrednovanja jer netko na kraju 

mora ući u razred. Rekao je da će se ova situacija ponavljati svake godine dok se ne završi ciklus da ova 

tri razredna odjela ne završe osmi razred, te su stoga kod nekih učitelja došli i određeni dodaci. Ivana 

Kurilić je pitala za stručne kompetencije kandidatkinje, a ravnatelj joj je odgovorio da je Petra Kurilić 

stručna za razrednu nastavu i da je voljna ovo raditi, a da se nitko drugi ne javlja. 

 

Za raspravu se više nitko nije javio te je predsjednica Školskog odbora dala na glasovanje davanje 

suglasnosti na Odluku o odabiru kandidata na natječaju za radno mjesto učitelj prirode: 

 

• Školski odbor jednoglasno je (6 glasova „ZA“) dao 

prethodnu suglasnost da se na radno mjesto učitelj prirode,  

na određeno nepuno radno vrijeme (12 sati tjedno) do donošenja odluke na ponovljenom 

natječaju, a najdulje pet (5) mjeseci zaposli Petra Kurilić. 

• Ova odluka izradit će se kao pojedinačni akt. 

 

Ad 10. Odluka o odabiru kandidata na natječaju za radno mjesto učitelj talijanskog jezika (1 izvršitelj) 

 

Riječ dobiva tajnik te podnosi izvještaj da se natječaj za ovo radno mjesto raspisao kad je učiteljica 

Anamarija Palčić otišla na porodiljni dopust, da se radi o zamjeni, o nepunom radnom vremenu od 6 sati 

tjedno za učitelja talijanskog jezika, da se javila samo Tanja Kurilić Matak koja je nestručna, ona se 

također javila na natječaj za engleski jezik na neodređeno puno radno vrijeme gdje je stručna i gdje je 

pozvana na vrednovanje, ali Školski odbor njoj može izdati suglasnost za ovo radno mjesto, koje ona ne 

mora prihvatiti ako bude odabrana na natječaju za engleski jezik gdje je stručna. 

Ravnatelj je rekao da je ona profesor engleskog i hrvatskog jezika, da se ovdje radi o par sati nastave u 

Metajni, da učiteljica Jelena Prtorić ima 22 sata nastave, učiteljica Irena Sekulić također da ima punu 

satnicu te je uz to i razrednik tako da se od prošle školske godine ovo provodi, a da je kandidatkinja 

Tanja Kurilić Matak dosta stručna za potrebe mlađih razreda. Rekao je da je lani trebala imati Jakišnicu, 

ali da Jakišnica lani nije imala 4. razred, da Talijanski jezik u Kolanu i u Zubovićima izvodi učiteljica 

Jelena, a onda ostaje samo izvoditi nastavu u Metajni po 2 sata tjedno u 4. razredu. Ponovio je da se 

samo ona javila te prema tome vrednovanje nije potrebno. Tajnik je rekao da se nju može zaposliti do 

donošenja odluke na ponovljenom natječaju, a najviše do 5 mjeseci. 

 

Za raspravu se više nitko nije javio te je predsjednica Školskog odbora dala na glasovanje davanje 

suglasnosti na Odluku o odabiru kandidata na natječaju za radno mjesto učitelj talijanskog jezika: 

 

• Školski odbor jednoglasno je (6 glasova „ZA“) dao 

prethodnu suglasnost da se na radno mjesto učitelj talijanskog jezika,  

na određeno nepuno radno vrijeme (6 sati tjedno) do donošenja odluke na ponovljenom natječaju, 

odnosno do povratka djelatnika na rad, a najdulje pet (5) mjeseci zaposli Tanja Kurilić Matak. 

• Ova odluka izradit će se kao pojedinačni akt. 

 

Ad 11. Odluka o odabiru kandidata na natječaju za radno mjesto stručni suradnik edukacijsko-

rehabilitacijskog profila (1 izvršitelj) 

 

Riječ dobiva tajnik te obavještava da se ovdje radi o natječaju na neodređeno nepuno radno vrijeme od 

20 sati tjedno, da se javila samo jedna kandidatkinja, Samanta Kopilaš koja nije stručna, po struci je 

magistra primarnog obrazovanja, prošle školske godine je radila kao učiteljica razredne nastave, od ove 

školske godine je ravnatelj s njom samostalno sklopio ugovor o radu do 60 dana za ovo radno mjesto, 

ona također da radi kao pomoćnik u nastavi, jedina se javila na natječaj te je ravnatelj odlučio da se neće 

provoditi vrednovanje te predlaže Školskom odboru da se do donošenja odluke na ponovljenom 

natječaju, a najviše do 5 mjeseci zaposli na ovom radnom mjestu Samanta Kopilaš. 

Ravnatelj je rekao da je do travnja ove kalendarske godine bila zaposlena Ivana Lemezina iz Zadra, koja 

je bila stručna, a radila je u školi u Salima i u Novalji, no ona je dobila posao u Zadru te je sporazumno 
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dala raskid ugovora. rekao je da se od tada ovo radno mjesto nije popunjavalo do kraja školske godine, 

odnosno nitko se nije javio na raspisani natječaj, bilo stručan ili nestručan. Smatra da netko iz razredne 

nastave tko ima pedagošku grupu predmeta može kvalitetno odrađivati ovaj posao te individualne 

tretmane, te da se dogovorilo da netko na određeno vrijeme bude na ovom radnom mjestu. Rekao je da 

je ponovno zatražena prethodna suglasnost Ministarstva da poveća satnicu zbog broja učenika s 

teškoćama u razvoju kojih je preko 20. Rekao je da logopedicu financira Grad te se ona financira iz 

gradskog Proračuna za kalendarsku godinu. Rekao je da je zatraženo jedno i pola radnog mjesta, 

socijalnog radnika i logopeda, ali da je na snazi Odluka o zabranih novog zapošljavanja te se treba čekati 

odobrenje Ministarstva. Po njegovom mišljenju je bolje da radi netko tko ima nekakvu pedagošku 

edukaciju, nego da je radno mjesto upražnjeno. Predsjednica Školskog odbora je pitala za struku 

kandidatkinje te joj je tajnik rekao da je ona magistra primarnog obrazovanja. Predsjednica Školskog 

odbora je napomenula da se nitko ne javlja ni u Dječjem vrtiću iako se redovito raspisuju natječaji. 

Ravnatelj je rekao da postoje tri radna mjesta: logoped, socijalni psiholog i edukacijski-rehabilitator, no 

da ih nema na tržištu. Ravnatelj je rekao da je to zato jer je mala kvota ljudi koji su se školovali u ovoj 

struci, no da je sada u Rijeci otvoren edukacijsko-rehabilitacijski fakultet. Rekao je da je u cijeloj 

Hrvatskoj bilo 90 ljudi ovog profila. Predsjednica Školskog odbora je rekla da misli da joj je Tea 

spomenula da jedna studentica s ovog područja to studira pa se možda i vrati u Novalju. Dejan Tauzer 

smatra da njima to bude odskočna daska za nekakvu privatnu praksu. Ravnatelj je rekao da se Samanta 

Kopilaš javila, da ona pomaže i djeci u Područnoj školi Zubovići. 

 

Za raspravu se više nitko nije javio te je predsjednica Školskog odbora dala na glasovanje davanje 

suglasnosti na Odluku o odabiru kandidata na natječaju za radno mjesto stručni suradnik edukacijsko-

rehabilitacijskog profila: 

 

• Školski odbor jednoglasno je (6 glasova „ZA“) dao 

prethodnu suglasnost da se na radno mjesto stručni suradnik edukacijsko-rehabilitacijskog profila,  

na određeno nepuno radno vrijeme (20 sati tjedno) do donošenja odluke na ponovljenom 

natječaju, a najdulje pet (5) mjeseci zaposli Samanta Kopilaš. 

• Ova odluka izradit će se kao pojedinačni akt. 

 

Ad 12. Odluka o odabiru kandidata na natječaju za radno mjesto učitelj razredne nastave (3 izvršitelja) 

 

Riječ dobiva tajnik te izvještava da je tu situacija čista, da su tražena tri izvršitelja, da su se javile tri 

kandidatkinje, sve tri su magistre primarnog obrazovanja, ravnatelj je odlučio da nema potrebe za 

provođenjem vrednovanja jer za tri radna mjesta postoje tri valjane kandidatkinje te predlaže Školskom  

odbor da izda suglasnost za sklapanje ugovora o radu s te tri učiteljice. Rekao je da su one već sklopile 

ugovor o radu, od 01. rujna 2022. do donošenja odluke na natječaju, a najviše do 60 dana. 

Ravnatelj je obrazložio zašto se svake godine učitelji razredne nastave uzimaju za školsku godinu. 

Rekao je da rješenje o broju razrednih odjela dođe kasnije, da on nije bio siguran hoće li u Metajni biti 

jedan odjel ili dva, da je učiteljica Josipa Samaržija na porodiljnom dopustu, a zaposlena je na 

neodređeno vrijeme, lani da su bila dva 4. razreda u Novalji, a ove godine je u 1. razredu samo jedan 

razredni odjel, da se mora radno mjesto čuvati za nju jer da ona ne može biti višak, a da se umjesto toga 

raspiše natječaj na neodređeno vrijeme i da netko drugi radi. Rekao je da to ne bi bilo pošteno, korektno 

niti da se to prakticira. On procjenjuje da ova postojeća radna mjesta koja vise u smislu rješenja o broju 

razrednih odjela, a to da su Zubovići, Metajna i u Kolanu odjel koji vodi Ivana Šestan, da je u praksi 

ovako korektnije i poštenije jer da tko ne radi je zadovoljan kada dobije radno mjesto za školsku godinu, 

nego da se ljude proglašava viškom, iako da to baš i nije po zakonu na što mu je ukazivala i inspekcija, 

no da bi on ostao pri svome, sve dok ne bude naredbe od njihove strane. Rekao je da je očekivao veliku 

zainteresiranost, ali da je situacija čista. 

 

Za raspravu se više nitko nije javio te je predsjednica Školskog odbora dala na glasovanje davanje 

suglasnosti na Odluku o odabiru kandidata na natječaju za radno mjesto učitelj razredne nastave (3 

izvršitelja): 

 

• Školski odbor jednoglasno je (6 glasova „ZA“) dao 
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prethodnu suglasnost da se na radno mjesto učitelj razredne nastave,  

na određeno puno radno vrijeme do 31. kolovoza 2023. zaposle 

Lucija Datković, Ivana Šestan i Kristina Badurina. 

• Ova odluka izradit će se kao pojedinačni akt. 

 

Ad 13. Tekuće informacije 

 

Ravnatelj izvještava da će se provoditi vrednovanje na natječaju za radno mjesto učitelj engleskog 

jezika, da postoje tri stručne osobe, a da je jedno radno mjesto, da ima dio učiteljica koje su na zamjeni, 

da su dobre učiteljice, ali da je jedno radno mjesto i ne može se svima udovoljiti. Rekao je da je tu 

vrednovanje potrebno i nužno te da će odlučivati nijanse, dok će i druga učiteljica još neko vrijeme biti 

na zamjeni, jer da Anamarija ima treće dijete te da je rekla da će iskoristiti do kraja, odnosno negdje do 

2024. te da neće biti viška, da neće ostati bez posla. Rekao je da je ovo Smiljana dala sporazumni raskid 

radnog odnosa, a rekao joj je da se odredi do 8 mjeseca, da je ona bila uzela neplaćeni dopust na temelju 

zakona. Nakon što je ona u 8. mjesecu dala zahtjev za sporazumni raskid radnog odnosa, da se otvorilo 

ovo radno mjesto na neodređeno vrijeme. Rekao je da tu ima stručnih ljudi i dobrih učiteljica koje rade, 

ali da je jedno radno mjesto. Rekao je da se javila još jedna kandidatkinja iz Senja koja je isto stručna, 

da se svatko može javiti jer je natječaj javan. Rekao je da će vrednovanje dati svoj nalaz, da postoje 

radna mjesta gdje nema nikoga te se treba moliti da netko dođe, a ovdje ima više dobrih kandidata, a 

samo jedno radno mjesto. 

Ravnatelj je nastavio da su se epidemiološki uvjeti previše oslobodili, da je pedagoginja pozitivna, ali 

da je pri kraju i da će doći drugi tjedan. 

Dejan Tauzer je pitao Antu Daba ako zna nešto više o prometnoj signalizaciji oko škole, kada bi se 

mogla uvesti svjetleća signalizacija, te je dobio odgovor da je bio natječaj UP-a prošle godine, da se 

uskoro očekuje novi natječaj, da su svjetleću signalizaciju dobili i da se sufinancira 80% troškova. 

Ravnatelj je rekao da se pregleda javna rasvjeta oko škole prema DVD-u i Dječjem vrtiću jer da je 

negdje nedostaje. 

 

Nakon ovoga više se nitko nije javljao za riječ te je predsjednica Školskog odbora zaključila sjednicu. 

 

Sjednica je završena u 20:15 sati. 

 

ZAPISNIČAR  PREDSJEDNICA ŠKOLSKOG ODBORA 

Darko Peranić  Ivana Kurilić 

 

 


